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zápjs z iednání Š*olsxé dv při zš a Mš katovice
číďo áp|su: šn - glzozn

Dne: 21.10.2a24 (zaháiení 17:00 hod)

P[ítonni: Mgr, Jitka Tomšovicová, Jaroslava Potužníková, Mgr. Hana Křešničková -
zástupciZŠ a UtŠ

Bc. Jana Šefčíková, Alexandra Vačkářová, Lucie $tudničková Líbalová -
zá§tupci žáků

PharmDr. Anna Zdráhalová - zástupce zňzovatele

Hosté; Mgr. Roman Dub

Omluveni: lng. MichalVeselka, lng. Alois Kadlec

Proqlqm.iqdnání:

stanovení zapisovatele a ověřovatele zápisu
schválení programu jednání
schválení výroění zprávy o činnostiškoly za školní rok202312024
schválení qýroění zprávy o činnosti mateřské školy za rok202312O24
schváleni výroční zprávy o hospodařeni školy za hospodářský ro}t 2023
ostatní, diskuze
závér

1) stanovení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Na zapisovatele byl navržena Alexandra Vaěkářová.

Ověřovatelem zápisu byla navržena lng. MichalVeselka.

Návrh na zapisovatete a ověřovatele zápisu schválen všemi přítomnými ěleny ŠR.

2\ hlasování o předneseném programu jednání

Místopředseda ŠR Alexandra Vačkářová konstatuje, že dle počtu přítomných je školská
rada usnášeníschopná,

Přednesený program iednání byl schválen všemi přítomnými členy ŠR.

3) Ředitel školy byl požádán o podání informací k rlýroění zprávě o činnosti školy za školní
rok2a23l2024.

1.
2.
3.
4.
5.
o.
7.

Předložená výroční zpráva o ěinnosti školy za_ školní rok 202312024 byla
po prostudování schválena všemi přítomnými členy SR.

4) Ředitel školy byl požádán o podání informací k výroční zprávě o činnosti mateřské školy
za rok 202312024.

Předložená výroční zpráva o činnosti mateřské školy za rok 202312024 byla
po prostudování schválena všemi přítomnými členy ŠR.
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5) Ředitel školy by| požádán o podání informací ke zprávě o hospodaření školy
za hospodářský rok 2023.

Předložená zpráva o hospodaření školy za hospodářský rok 2023 byla schválena
všemi přítomnými členy ŠR.

6) Ostatní

Ředitel předal informace o vizích do budoucna plánovaných během funkěního
období ředitele školy {6let). Představeny byly plány týkající se témat jako
bezpečnost, webové stránky, §offulare, školní jídelna, inverttafizace atd.

7) Závěr

Na závěr místopředsedkyně poděkovala řediteli ZŠ a MŠ Katovice za účast a
podání všech doplňu|ících informací a také členům Šn za účast

Skončeno:

Zapsal:

Ověřil:

18:40 hod,

Alexandra vačkářová

Ing. MichalVeselka

Alexandra vačkářová Michalveselka
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